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Abstract (en)
[origin: US4952865A] A circuit dedicated to the stabilization of integrated circuit temperature charactristics is achieved by integrating on the same
semiconductor material chip as the integrated circuit and a device comprised of a sensor having at least two resistors (R1, R2 and/or R3, R4)
supplied between two voltages (DC1, DC2) used alone or in conjunction with differential circuit structure (T2, T3) supplied by a current source (T1),
comprising a transistorized variable load impedance (T4, T5, T6, T7). The resistors have different temperature coefficients, and the output voltage
(VA or VB) of the bridge is temperature dependent. The integrated must incorporate a voltage-controlled element (transistor or diode).

Abstract (fr)
L'invention concerne la stabilisation en température des caractéristiques d'un circuit intégré. Elle est obtenue en intégrant sur la méme pastille de
matériau semiconducteur le circuit intégré et un dispositif de contréle composé d'un capteur comportant au moins deux résistances (R1, R2 et/ou
R3, R4) alimentés entre deux tensions (DC1, DC2) utilisé seul ou complété par un circuit de structure différentielle (T2, T3), alimenté par une source
de courant (T1), comportant une impédance de charge variable a transistors (T4,T5,T6,T7). Les résistances sont a coefficients de température
différents, et la tension de sortie (VA ou VB) du pont est fonction de la température. Le circuit intégré doit comporter un élément (transistor, diode)
commandable par une tension. Application a la stabilisation des circuits intégrés.
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